
Δήλωση Αντιπεριφερειάρχη κ. Βασίλη Ψαθά για τον Κόμβο Άρτας
Παρασκευή, 22 Νοέμβριος 2013 12:38

             Σήμερα παραδίδεται ένα έργο σημαντικό και σύγχρονο, ευρωπαϊκών προδιαγραφών.
Το έργο εξυπηρετεί τις ανάγκες του εθνικού καθώς και του επαρχιακού οδικού δικτύου.

  

            Είναι έργο πνοής, που δίνει ανάσες στην κυκλοφορία ιδιαίτερα των μεγάλων
οχημάτων που κινούνται στην Εθνική οδό και θ’ αποσυμφορήσει την πόλη της Άρτας.

  

            Ο κόμβος Άρτας, θ’ αποκτήσει μεγαλύτερη σπουδαιότητα και θα φανεί η αξία του,
όταν ξεκινήσουν οι εργασίες και αποπερατωθεί η Ιόνια οδός.

  

                      Οι κάτοικοι της Άρτας, αλλά και οι διερχόμενοι οδηγοί, μπορούν να χαρούν το
σημαντικό αυτό έργο, δεδομένου ότι κατασκευάστηκε για την εξυπηρέτηση των πολιτών.

  

            Συγχαίρω πρωτίστως την τεχνική εταιρεία και το προσωπικό της, καθώς και την
επιβλέπουσα Αρχή (ΕΥΔΕ-ΜΕΔΕ) για την έγκαιρη και εντός της προβλεπόμενης
προθεσμίας, παράδοση του έργου. Επίσης, συγχαίρω τους πρώην βουλευτές της Π.Ε. Άρτας
κ. Παπασιώζο, κ. Στασινό, κ. Τσιρώνη και τον βουλευτή Ιωαννίνων κ. Καλογιάννη, για το
μεγάλο ενδιαφέρον που έδειξαν όλα αυτά τα χρόνια για την κατασκευή του κόμβου Άρτας.

  

            Οι δυνάμεις όλων πρέπει τώρα να στραφούν προς την κατεύθυνση της έναρξης των
εργασιών κατασκευής της Ιόνιας οδού, που θ’ αποτελέσει τον βασικό μοχλό ανάπτυξης για
την Άρτα και την Ήπειρο γενικότερα.
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